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TJÄNSTEUTLÅTANDE
Dnr T2006-610-00338 

2006-03-28 
 

  

 Kontaktperson 

Henrik Gidlund 
Gatuavdelningen 
Trafikstyrning 
Telefon: 08-508 261 68 
henrik.gidlund@tk.stockholm.se 

Till  
Trafiknämnden 2006-05-16 

Utred upplysta säkra stråk i city. Skrivelse från borgarrådet Sten 
Nordin (m) 
 

Förslag till beslut 

 
1. Trafiknämnden ger kontoret i uppdrag att utreda säkra stråk i city. 

2. Trafiknämnden ger kontoret i uppdrag att aktivt söka sponsring och inta 
en positiv syn till samfinansiering av belysningsprojekt. 

 
 
 
Per Aronson 
 
 
 Göran Gahm  
 
 
Mats Fager  
 
 
 

Sammanfattning 
 
Kontoret ber att få återkomma i frågan om säkra stråk till ett senare 
nämndsammanträde.  
Kontoret är positivt till sponsring och samfinansiering av 
belysningsanläggningar och arbetar gärna med denna inriktning. 
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Bakgrund / Remissen 
 
Moderaterna i Stockholm vill i skrivelse 21/2 2006  (bilaga 1) att nämnden 
ger kontoret i uppdrag att utreda möjligheten att anlägga säkra stråk mellan 
city och kommunikationer samt att intensifiera arbetet med 
företag/verksamheter som skulle kunna vara intresserade att medfinansiera 
säkra stråk. 
 

Analys och konsekvenser / Trafikkontorets synpunkter 
 
Frågan om säkra stråk är svårare att besvara än vad som syns på skrivelsen, 
kontoret ber att få återkomma med mer utförlig redogörelse och förslag till 
åtgärder vid ett senare nämndsammanträde. 
 
De senaste åren har intresset för belysning av vår utomhusmiljö ökat 
explosionsartat och därmed även intresset från företag att positionera sig 
genom sponsring av belysning. Kontoret har en viktig roll som samordnare 
och part mot dessa och har medverkat i ett par sponsrade belysningsprojekt 
och tävlingar.  
 
Det finns ett stort intresse från fastighetsägare i city att bygga 
fasadbelysning och samtidigt höja standarden på omgivande offentlig 
belysning, detta bedrivs lämpligen som samfinansieringsprojekt där var part 
bidrar till projektkostnaden. Kontoret har en svår roll i att å ena sidan 
uppmuntra och bidra till ett levande och attraktivt stadsrum även efter 
mörkrets inbrott och å andra sidan begränsa och spara för att sänka stadens 
driftkostnader. Inom projektet Nattljus har metoder och rutiner för hantering 
av dessa frågor arbetats fram. 
  
Idag finns det stora möjligheter att söka pengar ur olika utvecklingsprojekt 
från stat och EU, det finns exempel på vakna kommuner som kvitterat ut 
miljontals kronor i olika bidrag.  
 

Trafikkontorets förslag 
 
Kontoret föreslår nämnden att ge kontoret i uppdrag att utreda säkra stråk i 
city samt att aktivt söka sponsring och inta en positiv syn till 
samfinansiering av belysningsprojekt. 

SLUT 


